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Som opfølgning af mit forslag om svarpligt fremsat på 

generalforsamlingen i 2022, kan jeg kun konkludere 

at jeg stadig ikke får svar på mine henvendelser til 

bestyrelsen. 

Jeg har gentagne gange forsøgt at få svar på 

HVORFOR brættet som sad på bommen for enden af 

Sneppevej skulle tages ned, da dette var en 

integreret del af den oprindelige bom som var opsat i 

slut 1960érne (bevismateriale er tilsendt bestyrelsen 

op til flere gange), men dette negligerer bestyrelsen, 

og beskylder mig (bestyrelsen kan ikke komme med 

beviser for deres påstande) for at ha opsat det på 

trods af jeg ”kun” har boet her i 26 år, og derfor har 

jeg stillet mit spørgsmål for at få en forklaring på 

hvad meningen er med at ændre på en oprindelig 

konstruktion, for man ændrer da ikke på noget uden 

der er en mening med dette… 

   



 

Det andet spørgsmål jeg har forsøgt at få besvaret er 

hvor vores manglende sorteringsspande befinder sig 

som burde stå ved vores 2 badebroer, men her har 

bestyrelsen så også valgt at være helt tavse…. 

Og i øvrigt syntes jeg det er under al kritik at der først 

blev indkaldt til info møde om kystsikring, da jeg 

gjorde jeres webmaster opmærksom på at der var få 

dage til udløb af indsigelser mod projektet, og der 

overhovedet ingen information havde været fra 

bestyrelsens side, og nu står vi i den situation at 

vores drikkevand er forurenet og har været det i flere 

måneder, men bestyrelsen har igen været tavs som 

graven…..  

Jeg må sige jeg syntes det er forkasteligt, at fordi 

man træder ind i en bestyrelse så åbenbart tror man 

kan opføre sig egenrådigt og arrogant –området er 

vores allesammens og dette burde bestyrelsen 

respektere og behandle folk lige…. 

Vh Tina Heinricy 
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